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Abstract (en)
The container consists of a parallelepiped box (2) which holds a number of washers (4) and has a circular recess (5) in its lid (3) to hold a single
sample washer (7) that is representative of those inside the box, the recess being covered by a transparent synthetic film layer (10), e.g. of heat
shrink thermoplastic. The box is placed on a card (9) coated with a synthetic material, with the film (10) covering both box and card to form a 'skin-
pack'.

Abstract (fr)
Ce dispositif de conditionnement de joints circulaires, comporte une boite destinée a contenir les joints, dont le couvercle (3) présente, sur sa
face extérieure, un logement circulaire en creux dont le fond est paralléle au couvercle, et dans lequel est déposé et positionné un joint témoin
(7), représentatif des joints (4) contenus dans la boite, ce logement étant fermé de fagon inviolable par une feuille (10) de matiere synthétique
transparente. <IMAGE>
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